
Itä – Suomen Autoteknillisten yhdistysten 
piiripalaveri Varkaudessa, Savon ammatti- ja aikuisopisto

Muistio
14.02.2009 klo: 10.10

Läsnä

Jaakko Räisänen Varkaus
Vesa Hellevuo Kuopio
Hemmo Lötjönen Kuopio
Olavi Orpana Varkaus
Pentti Rissanen Kuopio
Kyösti Timonen Varkaus
Kari Rousku Varkaus
Antti Kovanen Kuopio

Kokouksen avaus

Puheenjohtaja Antti Kovanen avasi kokouksen.

Sihteerin valinta

Sihteeriksi valittiin Kari Rousku.

Liiton asiat

Puheenjohtaja kertoi Suomen Autoteknillisen Liiton toiminnasta.

¤ Vuoden autoteknikoksi 2008 on valittu Ylä-Savon Autoteknillisen 
yhdistyksen sihteeri Unto Mähönen.

¤ Liittokokousaloitteet ovat osin edenneet ja toiminnanjohtaja huolehtii 
etenemisen seurannasta..

¤ Kesäpäivät Kolilla olivat onnistuneet ja sääkin oli suosiollinen.

¤ Liiton tase oli miinuksella  -279 800€, pääasiassa sijoitusten osakekurssien 
arvonalennuksen takia.

¤ Vapaajäsenten ikärajaa aiotaan nostaa. Palaverissa tuli ehdotus, että myös 
katkeamaton jäsenenä olo aika pitäisi nostaa 30 vuoteen.

¤Keskusteltiin liiton rahalähteistä, Suonen Autolehdestä ja 
koulutustoiminnasta.

Liiton tulevasta toiminnasta Antti Kovanen kertoi seuraavaa.



¤ Liiton 75v juhlat pidetään Lahdessa 13.03.2009 Sibeliustalossa.
¤ Kesäpäiviä ei järjestetä kuluvana vuotena, syksyllä järjestetään SATL-päivät 
nimellä matka Islantiin.

¤ Liiton tase tulee olemaan tappiollinen myös tänä vuotena.

¤ Liittohallituksen ehdotus jäsenmaksuksi on 22€ vuodelle 2010. Liittokokous 
vahvistaa maksun suuruuden

¤ SATL on julkaissut oman juhlavuoden postimerkin. Merkkejä voi tilata 
sähköpostilla Lahden Autoteknillisen Yhdistyksen rahastonhoitajalta.

Antti Kovanen kertoi Vuoden Autoteknillisen Yhdistyksen valintaperusteista.

Keskustelimme Liiton kotisivuista ja netin sekä sähköpostin käytöstä. Antti 
kertoi katy.fi sisällöstä ja toimintaideasta.

Muut asiat

Keskustelimme yhteistoiminnasta Kuopion ja Varkauden yhdistysten välillä.

¤ Yhteisien kuukausikokousten järjestämisestä.

Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo: 12.10

Yritysvierailu

Kokouksen jälkeen siirryimme Auto - Jeni Oy:n  tiloihin, jossa isäntinämme 
olivat toimitusjohtaja Seppo Halonen ja autotalojohtaja Petteri Pulkkinen.

Saimme seikkaperäisen selvityksen nykyaikaisen Toyota-organisaation 
toiminnasta. Meille oli varattu uudet Avensis-mallit koeajettavaksi, sekä diesel- 
että bensiinimoottoreilla varustetut esittelyautot.

Vierailun päätteeksi nautimme lounaan Teboil Severi Suhosen 
lounasravintolassa.

Kiitos isännille.

Kokousväen puolesta

Antti Kovanen Kari Rousku


